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Zapisnik 2. seje Sveta staršev OŠ Gustava Šiliha Laporje za 

šolsko leto 2024/2025 

Kraj: Osnovna Šola Gustava Šiliha Laporje, Tehniška učilnica 

Datum: 19.11.2024, pričetek 18:00 

Predstavniki Sveta staršev: 

Razred/oddelek Ime in priimek 
1. A Vesna Sagadin 
2. A Maša Toplak Huhoja - OPRAVIČILA 
3. A Martin Lah 
4. A Monika Skledar 
5. A Jasmina Ganzitti 
6. A Janja Cvahte 
7. A Matjaž Kavkler 
8. A Danijel Vuk 
9. A Robert Loboda 

MEHURČI Sanja Leskovar 
          SONČKI Matej Gumzej - OPRAVIČIL 

MAVRICE Staš Slabe 
LUNICE Maja Šela  
ZVEZDICE Amadea Marguč Sagadin 

 

 

Prisotne so bile predstavnice šole ravnateljica Natalija Koprivnik, prof., Mateja Zupanec, prof., 

Saša Krajnc Bek, prof., Marjana Štern, prof. ter predstavniki Sveta zavoda, in sicer Marjeta 

Ramovš, Franc Hozjan in Živa Šorli 

 

Ugotovljena je bila sklepčnost Sveta staršev. 
 

Dnevni red: 

 

1. Potrditev dnevnega reda seje. 

2. Pregled in potrditev zapisnika prve seje Sveta staršev. 

3. Pomoč pri izvedbi 21. božično-novoletnega sejma. 

4. Razno. 

 

K 1. in 2. točki: Potrditev dnevnega reda seje ter pregled in potrditev zapisnika prve 

seje Sveta staršev 

 

Dnevni red ter zapisnik prve seje sveta staršev sta bila potrjena. 

 

K 3. točki: Pomoč pri izvedbi 21. božično-novoletnega sejma 

 

Gospa Štern je povedala, da bo letos sejem potekal v petek 6.12.2024 ob 17.uri v šolskem 

parku. Letos se pridruži tudi vrtec s svojo stojnico. 

 

Povedala je tudi, da dejavnosti potekajo že od začetka šolskega leta. Glavnina pa bo potekala 

zadnja dva tedna pred sejmom, kjer bodo otroci pekli, ustvarjali. 
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Šola  je zaprosila, če je kakšen prostovoljec, da bi pomagal kot redar - potrebujejo 6 moških, 

ki bi pomagali pri "varovanju" in potem tudi pospravljanju težkih stvari. Organizacijo glede 

prostovoljcev je prevzel g. Lah. 

 

Iz strani šole je bila podana tudi prošnja, da lahko tudi starši, dedki, babice, tete... kaj 

prispevajo za prodajo na sejmu (izdelki, pecivo, ohranjena oblačila, igrače, igre ipd). Vse to je 

potrebno dostaviti na šolo do četrtka, 5.12. do 8.ure, ker se bo v četrtek izvedla priprava 

izdelkov za stojnice. Izdelki, pecivo so preda razredniku, v zbornici... Se pa mora obvezno 

napisati kdo je kaj prispeval, ker se bo šola vsakemu donatorju zahvalila. 

 

Za Božični sejem se pripravlja program, prispel bo tudi Božiček, na voljo bodo palačinke, vroča 

čokolada, »pomfri« in še kaj. Sestavine bo priskrbela šola, peka palačink priskrbi g. Kavkler. 

 

Šoli pomagajo tudi razna društva, na različne načine – upokojenci, Turistično društvo, aktiv 

kmečkih žena, gasilci, Krajevna skupnost, ŠD Laporje in ŠD Križni vrh. 

 

Vabilo na sejem bo objavljeno na različnih mestih – Panorama, spletna stran, elektronska 

pošta. 

 

Svet staršev je potrdil predlog glede delitve prejetih prostovoljnih prispevkov iz »gostinskega 

dela« - 1/3 prejemkov dobi sklad vrtca, 2/3 pa šolski sklad. 

 

Svet staršev se je dogovoril, da se pozove razna podjetja in fizične osebe za donacije v šolski 

sklad. Pogodbo posredujejo predstavniki Sveta staršev, ko so jo prejmejo. 

 

 

K 4. točki: Razno 

 

Darilne vrečke: Podan je bil predlog, če ima kdo kaj darilnih vrečk, papirnatih vrečk preveč 

doma, jih lahko prinesejo otroci v šolo in se bodo razdelile po stojnicah in dale tistim, ki bodo 

kupili več izdelkov, da ne držijo vsega v rokah. 

 

Pločnik Križni vrh – Laporje: občina Slovenska Bistrica in KS sta seznanjena s problematiko. 

Odgovor-ni denarja. Na sedanji seji so bili prisotni tudi predstavniki staršev v Svetu zavoda in 

smo sprejeli sklep, da se naslovi na predstavnike občine v Svetu zavoda, naj predstavijo 

konkreten odgovor glede te problematike in načrtov. 

 

Domače naloge 1. razred: učiteljica Andreja je zadevo objasnila na prvem sestanku. Bo pa 

predstavnica za prvi razred učiteljico pozvala k dodatni obrazložitvi. 

 

Bidoni v skupini Zvezdice: s starši je bilo dogovorjeno, da imajo otroci bidone v vrtcu za 

primere, ko gredo na sprehod. Vzgojiteljice so jih vsak dan očistile, res pa se niso vsakodnevno 

čistili v pomivalnem stroju, kot se čistijo kozarci. Sedaj se bodo uporabljali samo kozarčki. 

 

Spletna stran vrtca: na spletno stran vrtca se bodo naredile povezave do dokumentov glede 

zadev Sveta staršev. 

 

Incident glede vzgojiteljice konec šolskega leta  2023/2024 – ničesar še ni znanega. 
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Psi v okolici šole: šola bo namestila vrata v šolskem parku (pri avtobusni), ostalo je vse 

zagrajeno. Kar se tiče šolskega prostora, je šola zagotovila varnost. Kar pa se tiče šolske poti, 

pa razen, da starši sami ukrepajo, šola ne more bistveno pomagati. Možna je prijava na policijo. 

 

Prehrana v vrtcu: smernice so predpisane. Vključuje se lokalno prehrano. 

 

 

S strani predstavnikov Sveta staršev so bile podane pohvale glede kljuke na ograji vrtca in 

izvedbe pešbusa. 

 
Druga seja Sveta staršev je bila zaključena ob 20.15 uri. 

 

Zapisničarka: 
Vesna Sagadin 

Predsednik Sveta staršev: 
Amadea Marguč Sagadin 
 

 


